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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č.8/2016 z jednání VV dne 14. září 2016 

 

Místo jednání: Praha, Stadion Na Markétě 

Účastníci:  Výkonný výbor - David Frydrych (DF), Martin Charvát (MCh), Jan Stránský (JS),      

Jiří Vinter (JV), Jaroslav Borovský (JB) 

 Sportovní ředitel - Antonín Brabec (AB) 

 Generální sekretář - Pavel Myšák (PM) 

Hosté:         Dozorčí rada - Juraj Rázga  

Omluveni: - 

 

Body projednané elektronicky, před datem jednání 

1. Nominace členů RT reprezentace 15´s senioři 

- AB předložil VV návrh na jmenování členů RT výše zmíněné reprezentační kategorie ve 

složení: 

- Hlavní trenér - Thomasz Putra 

- Manažer týmu - Michal Ouředník  

- Asistent trenéra - Pavel Pala 

- Asistent trenéra - Filip Vacek 

- Video analytik - Daniel Beneš 

- Fyzioterapeut - Richard Kania 

- Kustod – Vladimír Tlapák 

 

Usnesení: VV schvaluje předložený návrh a jmenuje výše uvedené do 30. června 2017. 

 

2. Stanovení data jednání volební valné hromady 

- VV projednal datum jednání volební valné hromady ČSRU. 

Usnesení: VV svolává jednání volební valné hromady na neděli 16. října 2016 do Prahy a 

pověřuje PM organizačním zajištěním jednání a zveřejněním pozvánky na toto jednání. 

 

3. Účast reprezentace 15´s seniorky na ME ve Španělsku 

- PM informoval VV o aktuálních finančních podmínkách pro vyslání naší reprezentace na 

tento turnaj. 

Usnesení: VV schvaluje účast naší reprezentace na tomto turnaji a pověřuje PM a MCh zajištěním 

všech organizačních záležitostí. 
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Projednávané body 

4. Dotace MŠMT- program VI.- 3. kolo žádostí 

- PM informoval VV o přidělení finanční podpory na turnaje mistrovství Evropy. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

5. Dotaz E.Krütznera 

- VV se zabýval dotazem E.Krütznera st. na důvod neúčasti české reprezentace na turnaji 7´s 

ME U18.  

Usnesení: Česká ragbyová reprezentace nebyla ani přes svůj zájem a žádost na tyto turnaje 

zařazena a proto bude i nadále usilovat o zařazení v následujících letech. 

 

6. Úprava směrnice VV ČSRU o cestovních a ostatních náhradách v ČSRU 

- AB předložil VV návrh na úpravu směrnice týkající se navýšení odměny členů realizačních 

týmů a vytvoření samostatné odměny pro školitele ČSRU. 

Usnesení: VV pověřuje AB vyčíslením nákladů spojených s tímto návrhem a dále PM úpravou 

rozpočtů v souvislosti s tímto navýšením nákladů a předložením dopadu do rozpočtu ČSRU 

(nejpozději do příštího jednání VV). 

 

7. Úprava manuálu RT 

- AB předložil návrh na úpravu manuálu RT reprezentací ve smyslu navýšení počtu jejich 

členů. 

Usnesení: VV pověřuje AB vyčíslením nákladů spojených s tímto návrhem a jejich dopadem do 

rozpočtu ČSRU. 

 

8. Nominace na sedmičkové školení trenérů WR/RE Level 2 

- AB informoval VV o nominaci trenérů na sedmičkové školení WR/RE. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

9. Návrh na odměnu H. Schlangerové 

- PM požádal VV o schválení odměny pro H.Schlangerovou za její činnost odvedenou při 

organizaci turnaje Olympijských nadějí a účasti ČSRU v olympijském parku Rio Lipno. 

Usnesení: VV schvaluje předložený návrh 
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10. Volební valná hromada 2016 

- PM požádal VV o jmenování řídícího volební valné hromady, předsedu mandátové komice 

a zapisovatele. 

Usnesení: VV pověřil PM oslovením Tomáše Tůmy, případně Ondry Surgy, či Marka Fořta na 

řízení Valné hromady. Do pozice předsedkyně mandátové komise jmenuje Ivanu Skočdopolovou a 

jako zapisovatele PM. 

 

11. Dotace MŠMT program IV. 

- PM požádal VV o rozhodnutí ve věci rozdělení dotace přidělené MŠMT v programu č. 

IV.- Údržba a provoz sportovních zařízení. 

Usnesení: VV přidělenou dotaci rozděluje rovnoměrně ( 62 233,33,-Kč každý klub) mezi všechny 

kluby, které o ni požádaly (RC Tatra Smíchov, RC Slavia, RC Mountfield Říčany, RC Praga, RK 

Petrovice, RC JIMI Vyškov) a pověřuje legislativní komisi přípravou smluv. Kluby pak vyzývá, aby 

do 30.listopadu 2016 dodaly podklady potřebné pro vyúčtování. 

 

12. Podnět J.Macháčka- zpráva SŘ 

- Dozorčí rada požádala VV ke stanovisku ve věci připomínky J.Macháčka. 

Usnesení:  VV považuje věc za vyřízenou vyjádřením AB pro dozorčí radu ze dne 6.9 2016. 

 

13. Podnět F.Vacka- Extraliga 2016/2017 

- F.Vacek požádal VV o zvážení návrhu na změnu systému bodového hodnocení extraligy. 

Usnesení: VV předložený návrh neschvaluje. VV nechce měnit pravidla v rozehrané soutěži. TOP 

6 se hraje za stejných podmínek jako v sezóně 2010/2011, tj. bez bonusů nebo přenosu bodů. 

 

14. Přijetí klubu Hradec Králové 

- PM předložil VV žádost klubu HK o přidružené členství v ČSRU. 

Usnesení: VV schvaluje přijetí klubu za přidruženého člena ČSRU. 

 

15. Soupisky extraligových mužstev 

- JS předložil VV návrh na vytvoření soupisek extraligových mužstev, na kterých budou 

uvedeni všichni reprezentanti a nebude jim umožněno startovat za “B” týmy klubů. 

Usnesení: VV pověřuje AB a STK vytvořením návrhu na změnu Soutěžního řádu ve smyslu tohoto 

návrhu a předáním tohoto návrhu legislativní komisi. 
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16. Dotace Magistrátu hlavního města Prahy 

- PM informoval VV o vypsání dotačních programů magistrátem hl. města Prahy a záměrem 

uspořádat společnou informační schůzku klubů, které mohou o tyto prostředky žádat. 

Usnesení: VV bere na vědomí a žádá kluby o účast na této schůzce. 

 

17. Plán návštěv Tomasze Putry 

- PM požádal AB o stanovení plánu návštěv TP, aby bylo možné zajistit veškeré organizační 

náležitosti. 

Usnesení: VV pověřuje AB vypracování plánu návštěv do konce měsíce ledna 2017 a předáním 

tohoto plánu PM, nejpozději do konce září 2016. 

 

18. Utkání reprezentace seniorů- podzim 2016 

- VV se zabýval otázkou místa odehrání příštího utkání české reprezentace v rámci 

Mistrovství Evropy 

Usnesení: VV pověřuje PM organizací tohoto utkání na stadionu Na Markétě a to s přihlédnutím 

ke skutečnosti, že 8. listopadu 2016 se na tomto stadioně odehraje rovněž přátelské utkání proti 

Barbarians FC. 

 

19. Utkání Barbarians 

- PM informoval VV o nabídce společnosti Electrosun na zajištění osvětlení hřiště Na 

Markétě a požádal VV o rozhodnutí, kterou z nabízených variant ČSRU využije. Jediná, 

která z finančního hlediska připadá v úvahu je přenastavení současných světel (náklad 200-

300 tis. Kč). Vzhledem k výši nákladů, které jsou pouze za seřízení světel oslovil JV klub 

Olymp Praha Jana Macháčka, zda nebudou mít zájem o instalaci nového osvětlení  

( předpokládané náklady cca 500 tis Kč ) za předpokladu, že by klub doplatil rozdíl.  

- Olymp Praha tuto nabídku odmítnul. 

Usnesení: VV z nabízených variant preferuje variantu č. 1 a tedy přenastavení současných světel. 

Ostatní navrhované způsoby řešení nejsou bohužel ve finančních možnostech unie. 

 

20. Akce RAOP na stadionu Na Markétě 

- Jan Macháček požádal VV o schválení plánovaných akcí na stadionu Na Markétě. 

Usnesení: VV pověřuje AB vytvořením plánu sportovních akcí “ragby” na Markétě a rozvrhu 

využívání hřiště do konce roku 2016 a předložit ke schválení p. Ondrašíkovi z CSMV (termín do 

23. září 2016). 
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21. Návrh na jmenování RT reprezentací žen 

- AB předložil VV návrh na jmenování  RT reprezentací žen v této podobě: 

1. Seniorky 7s 

a. hlavní trenér: Daniel Beneš, 

b. manažer týmu: Michal Ouředník, 

c. asistent trenéra - kondice: Jan Maštěra, 

d. fyziot: Iveta Pokorná  

2. Dívky U18 7s 

a. trenérka: Stanislav Král 

b. manažerka: Květa Kottková 

c. fyzio: Michal Šaroch 

3. Dívky U16 7s 

a.  trenérka: Hana Schlangerová 

b. manažerka: bude doplněna 

c. fyzio: bude doplněna 

4. Seniorky 15s 

- celému realizačnímu týmu se prodlužuje jmenování do konce října 2016 z důvodu účasti 

na Mistrovství Evropy v Madridu. 

 

Usnesení: VV schvaluje předložený návrh a jmenuje RT seniorek 7s do 30. července a dívky 7s do 

30. září 2017. (s výjimkou reprezentace Seniorky 15´s) 

 

22. Projekt “Pětka měsíce” 

- PM představil VV projekt M.Ostrého “Pětka měsíce” jehož cílem je propojení rodičů a 

trenérů, popularizace ragby s využitím sociálních sítí a podpora klubů, respektive 

mládežnického ragby. M.Ostrý požádal VV o spolupráci při zajištění tohoto projektu a 

využití komunikačních kanálů ČSRU pro oslovování členů. 

Usnesení: VV spolupráci schvaluje a pověřuje PM dohledem nad její konkrétní formou. 

 

23. Smlouva Lionsport/Adidas 

- VV se zabýval podmínkami spolupráce a návrhem smlouvy se společností Lion sport a 

Adidas. 

Usnesení: VV pověřuje JS dalším jednáním se zástupci společností. 

 

24. Návrh na vypořádání ztrac. projektoru - D.Beneš 

- VV se zabýval otázkou vypořádání ztráty projektoru při soustředění reprezentace. 

Usnesení: VV pověřuje D.Beneše odškolením čtyř licenčních seminářů ČSRU (bez nároku na 

odměnu), po kterých bude situaci považovat za uzavřenou. 
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25. Klubové ragbyové akademie 

- AB připomenul zářijové zahájení již schváleného projektu klubových ragbyových 

akademií podle směrnice VV ČSRU. Pro sezónu 2016/2017 jsou vybrané tyto kluby:  

- RC Tatra Smíchov, RC Mountfield Říčany. 

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje AB předložením schválených smluv vybraným trenérům k 

podpisu prostřednictvím sportovních ředitelů klubů. Termín zahájení finanční podpory tohoto 

projektu je září 2016. VV pověřuje AB, jednáním s dalšími kluby o zapojení do projektu klubových 

ragbyových akademií od sezóny 2017/2018. 

 

26. Oceňování dobrovolníků při propagacích 

- AB navrhl ocenění ragbyových dobrovolníků při propagačních ragbyových akcích ČSRU 

vytvořením tréninkových sportovních setů, ze starého sportovního vybavení reprezentací. 

Další staré vybavení vyřadit a nabídnout novým klubům k tréninku. 

Usnesení: VV pověřuje AB vytvořením soupisu vybavení k vyřazení, předáním setů dobrovolníkům 

a oslovením nových klubů, zda by některé vyřazované vybavení nepotřebovaly.   

 

27. Smlouva o partnerství Budějovický Budvar 

- PM předložil VV k posouzení smlouvu o partnerství se společností Budějovický Budvar 

Usnesení: VV pověřuje DF podpisem této smlouvy. 

 

28. Propagační předměty ČSRU 

- AB požádal VV o vyčlenění finančních prostředků na vytvoření částky určené na výrobu 

propagačních předmětů ČSRU pro potřeby reprezentací, managementu a funkcionářů 

ČSRU. 

Usnesení:  VV navyšuje částku vyčleněnou na tyto potřeby na 80 000,-Kč. 

 

 

 

 

V Praze dne 15. září 2016 

Zapsal: Pavel Myšák 

 


